
Elinkeinolautakunta § 22 20.04.2017

Opetusneuvos Matti Rinteen kuntalaisaloite 18.4.2017: Erätaika-messut 5.-7.5.2017

Elinkla 20.04.2017 § 22
 Opetusneuvos Matti Rinne on jättänyt Elinkeinolautakunnalle

18.4.2017 päivätyn kuntalaisaloitteen (KuntaL § 23):
Erätaika-messut Kuopio 5.-7.5.2017.

 Aloitteessa esitetään, että "Rautavaaran kunta osallistuu messuun
yhdessä yrittäjien ja yrittäjäyhdistyksen kanssa". Aloite
kokonaisuudessaan liitteenä numerotta.

  Erätaika-messujen verkkosivuilla (www.savoneramessut.fi) sanotaan:
  ”Erämessuille kutsutaan näytteilleasettajiksi metsästykseen, 
  kalastukseen, luonnonsuojeluun ja retkeilyyn liittyvien välineiden ja
  tarvikkeiden valmistajat, maahantuojat sekä alan kauppaan ja
  palveluun liittyvä yritystoiminta.” Jo julkistetussa näytteileasettajissa
  on mukana kuntatoimijoista vain Kuopion kaupungin metsätoimiston
  palvelut.

  Rautavaaran kunta on varannut kuntamarkkinointiin vuoden 2017
  talousarvioon 33 134 euroa, josta on nyt käytetty 5 630,55 euroa
  (isoin kuluerä Rakenna ja asu-messut, summasta voi puuttua jotain
  pieniä kirjautumattomia laskuja). Kuntamarkkinoinnissa on tarkoitus 
  keskittyä tonttimarkkinointiin tehdyn asukasmarkkinointisuunnitelman
 mukaisesti. Messupaikan hinta: rakentamaton osasto 0-20 m2 65 
 €/m2 ja yli 20 m2 60 €/m2. Näin ollen esimerkiksi 20 m2  
 messupaikka maksaa 1 300 euroa. Ilmoittautuminen päättyy  
 20.4.2017.

  Maanantaina 10.4. talousjohtaja kysyi kunnanjohtajan, vs. 
  kunnaninsinöörin ja vs. sivistystoimen osastopäällikön kantaa
  messuille osallistumiseen ja kukaan ei ilmaissut kiinnostusta/tarvetta
  osallistua. Resurssit messuille osallistumiseen Rautavaaran kunnan
  puolesta ovat tällä aikataululla ohuet. Talousjohtaja osallistuu
  5.5.2017 pidettävään Rautavaaran yrittäjien iltakokoukseen, ja
  talousjohtaja ja vs. kunnaninsinööri ovat ilmoittaneet etteivät 
  messujen järjestelyt mahdu muiden pakollisten työkiireiden takia
  heidän kalenteriinsa tällä aikataululla. Kunnanjohtaja totesi voivansa
  hoitaa toteutusvastuun resurssien puitteissa ICT-asiantuntijan ja
  yhteistyökumppaneiden kanssa.

Päätösehdotus: Päätösehdotus annetaan kokouksessa.

Kokouksessa annettu päätösehdotus:
 Kokouksessa käydyn keskustelun jälkeen annettiin seuraava

päätösehdotus: Kunta ei ota omaa osastoa vaan osallistuu messuille



yhteistyökumppaneiden kautta heidän osastollaan, jos
yhteistyökumppani löytyy.

Päätös: Hyväksyttiin.
 ____________


